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Enkel fråga om dialog med idrottsföreningar 
Till tf ordförande för kommunstyrelsen, Erik Lindström (KD), angående avsiktsförklaringen 
om idrottsstaden. 

 
I en snygg video fick kommunstyrelsen se och höra om visionerna för idrottsstaden för första 
gången, på styrelsens möte den 20220209. Någon timme senare var avsiktsförklaringen med 
några berörda parter undertecknad. Andra parter som berördes hade inte fått någon som 
helst information. IFK friidrott, IFK fotboll, Trelleborgs konståkningsklubb, Trelleborgs 
ishockeyförening, Trelleborg Sim med flera. 
 
Trots att flera partier uttryckte oro över den bristande informationen och att förslaget var 
helt nytt för majoriteten av ledamöterna kommunstyrelsen, både styrets ledamöter och för 
oppositionen, valde tf kommunstyrelseordförande att skriva under avsiktsförklaringen. 
 
 
Min fråga går till Erik Lundström (KD), tillförordnad ordförande för kommunstyrelsen: 

 
Var det klokt att underteckna avsiktsförklaringen som kraftigt ritar om 
förutsättningarna för idrottslivet i Trelleborg innan dialog förts med de berörda 
idrottsföreningarna, såsom IFK friidrott, IFK fotboll, Trelleborgs konståkningsklubb, 
Trelleborgs ishockeyförening, Trelleborg Sim med flera? 
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